

To 致： Cinda International Securities Limited 信達國際證券有限公司
 Cinda International Futures Limited 信達國際期貨有限公司

Electronic Statement / Notice Service Subscription Form

申請電子結單/通告服務表格

Account Number 帳號：_____ Account Name 戶名：_____

Contact Telephone No. 聯絡電話：_____

(^{*}This contact telephone number will be used if electronic statement / notice could not be sent successfully. If the telephone number stated on this form is different from the one on the original account opening document, we will update the telephone number to the one stated above in our record. 此電話號碼會在結單 / 通告未能成功以電子形式發出的情況下，作聯絡之用，如果有關電話號碼與開戶文件中有差別，將以以上電話為準。)

I / We hereby apply to subscribe for Cinda International Securities Limited (“CISL”) / Cinda International Futures Limited (“CIFL”) electronic statement / notice service. By signing this form, I / we hereby consent to receive my/our statement / notice through my / our email address and authorize CISL / CIFL not to deliver any physical statement / notice to my / our correspondence address. I / We undertake to notify CISL / CIFL of any change in my / our email address 7 calendar days before such change.

本人 / 吾等現申請信達國際證券有限公司（「信達國際證券」） / 信達國際期貨有限公司（「信達國際期貨」）之電子結單 / 通告服務。在簽署本表格後，本人 / 吾等同意以本人 / 吾等之電郵地址以電子郵件形式收取本人 / 吾等之戶口結單 / 通告，並授權「信達國際證券」/「信達國際期貨」不再郵寄任何結單 / 通告到本人 / 吾等之通訊地址。本人 / 吾等並承諾如本人 / 吾等之電郵地址有所更改，會於七個曆日前通知「信達國際證券」/「信達國際期貨」。

Please whichever is appropriate 請選擇適當項目加上：

I / We hereby request to receive electronic statement / notice.

本人 / 吾等要求以電子形式收取結單 / 通告。

*I / We hereby request to receive for physical statement / notice in addition to electronic statement / notice.

*本人 / 吾等要求同時以郵寄及電子形式收取結單 / 通告。

* If requested for physical statement and electronic statement / notice, service fee of HKD100 per month will be charged to your account.

*如同時要求以郵寄及電子形式收取結單 / 通告，需收取港幣一百元服務月費。

Please send the statement / notice to email address:

請發送結單 / 通告至電郵地址：_____

Remarks 註：

1. The “notice” mentioned in the above includes Margin Call Notice for the account (if any).以上提及的「通告」包括補倉通知（如有）。
2. Client must submit the original of this form, fax or copy would not be accepted.
客戶必須提供此申請表之正本，傳真或副本將不被接受。
3. Client will be deemed to have received the statement by email at the time of transmission to client.
於傳送電子結單 / 通告予客戶時，客戶將被視作已收到該結單 / 通告。

Client's Signature 客戶簽署：_____ Date 日期：_____

(Please use signature(s)/chop(s) on file with the Company 請用留存於本公司之簽名/蓋印式樣)

For Official Use Only

Signature verified by: _____ Maker: _____ Checker: _____ Approved by: _____